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Punten voor de rondvraag commissie FD de dato 19 maart 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB --- 

 
VSP Basaltstroken in Valkenburg Centrum 

Tijdens de vorige commissie vergadering was de wethouder het eens met mijn vraag betreffende de slechte staat van de basaltstroken in 
Valkenburg Centrum. Zeker nu de bouwactiviteiten voor Croix de Bourgogne beginnen zal de toestand van de basaltstroken behoorlijk 
verslechteren. Hoe gaan de vervolgstappen er nu uit zien? 
 
Afgezaagde boom Casimir Ubaghslaan 
In de Casimir Ubaghslaan staat sinds 2 jaar een afgezaagde boom op een T-splitsing. Na het doorgeven van deze situatie door buurtbewoners 
krijgt men de melding dat het in behandeling is. Ook de vraagsteller, Chretien Jamin heeft hier reeds tweemaal met de Wethouder over 
gesproken. Is het dan niet mogelijk om op korte termijn deze boomstronk te verwijderen en dit stukje te bestraten of een nieuwe boom te 
plaatsen? 
 
Organiseren informatiesessie inzake wateroverlast in het Heuvelland 
In een vorige bijeenkomst heeft Wethouder Dauven toegezegd dat hij zou bekijken of het mogelijk is een informatie sessie te organiseren 
eventueel in Heuvelland verband betreffende de wateroverlast in het Heuvelland. Gaarne de stand van zaken? 
 
Paden Geulpark 
De raad heeft besloten dat de paden bij het Geulpark zullen worden opgeknapt en er een hufterproof bank en tafel geplaatst zullen worden 
gaarne de stand van zaken? 
 

PGP Doorgeschoven vanuit commissie SD 
Actielijst SD 10.3: Wanneer worden de resultaten van de snelheidsmetingen in de Putweg bekend gemaakt? 
 
Welstandsnota actualiseren 
Tijdens de raadsvergadering op 5 februari is, naar aanleiding van motie ‘minder blokkendozen’ van het CDA, door de wethouder toegezegd met 
de stadsbouwmeester in overleg te gaan hoe de welstandsnota dermate geactualiseerd kan worden, en instrumenten ontwikkeld kunnen worden, 
waardoor er meer handvatten worden gecreëerd om iets meer speling in architectuur mogelijk te maken. Hier zou een memo voor opgesteld 
worden ter beoordeling van de raad.  
• Graag een stand van zaken.  
• Bovendien handelt het college in de uitvoering volgens de door de raad vastgestelde kaders.  
• Kunnen deze kaders nogmaals aan de raad voorgelegd worden om deze te herbeoordelen en eventueel aan te scherpen? 
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Hondenspeelweide 
Stand van zaken hondenspeelweide in Houthem. 
 
Actiepunt FD 61 pilot zwemmen met korting in Mosaqua. 
Het actiepunt is op 07/03/24 aangepast met “we doen bij de kadernota 2024 een voorstel om zwemmen met korting bij Mosaqua als pilot in te 
voeren”. Recentelijk is in het nieuws geweest dat Mosaqua zeer waarschijnlijk dicht gaat.  
• Hoe gaat het college om met dit actiepunt in deze nieuwe situatie?   
 
Bosgroep Zuid-Limburg 
Op Facebook is te lezen dat de coöperatie Bosgroep Zuid-Nederland een 10-jarige beheerovereenkomst ondertekend heeft om samen te werken 
aan biodiversiteit en klimaatbestendig bos en natuur.  
• Welke randvoorwaarden zijn meegegeven aan de Bosgroep in onderhoud van onze bossen?  
 
Sibbekerkvoetpad 
Er worden via de gemeente foto's en berichten gedeeld op Facebook over de instabiliteit van het gangenstelsel onder het Sibbekerkvoetpad. De 
foto’s laten een ingestorte gang zien, een leeggelopen aardpijp, en laten de gemoederen hoog oplopen. Er wordt geschreven dat het aanpakken 
van de problemen een complexe situatie is voor de eigenaar van de voormalige ingang. Het gaat veel tijd en geld kosten om alles weer veilig te 
maken.  
• Waar speelt de gevaarlijke situatie zich precies af?  
• Moet de eigenaar van de (voormalige) ingang dit allemaal oplossen en bekostigen?  
• Hoe en wanneer wordt deze gevaarlijke situatie opgelost?  
• Waarom is ervoor gekozen om dit nieuws wereldkundig te maken op Facebook in plaats van eerst de omwonenden op de hoogte te brengen?  
 
Facebook moet niet het kanaal worden waar onze inwoners de info vandaan moeten halen over onveilige situaties in hun leefomgeving.  
 

VVD Met betrekking tot de actielijst 
FD 7 Quickscan 5 pleinen. Geagendeerd voor komende raadscyclus. Wanneer kunnen wij dit verwachten? Graag dit actiepunt pas afvoeren als dit 
is afgehandeld. 
 
 
FD 8 Croix de Bourgogne. Voorstel actie afvoeren.  Voorlopig graag nog op de actielijst. Wij hebben begrepen dat de omwonenden van de 
omgevingsmanager een mail hebben gekregen dat er nog geen aannemer bekend was en ook nog geen tijdspad. Graag een update van de 
wethouder. Verzoek om dit punt nog niet af te voeren, ook gezien onze art 32 brief, maar pas (uiterlijk over 2 jaar) op het moment dat Croix is 
gebouwd dan wel als duidelijk is dat er geen bouw meer komt. 
 
FD 17 Parkeerbeleidsplan (i.c.m. 32). Wanneer staat evaluatie gepland? Begin 2024 staat in actielijst. Wanneer is dat dan? 
 
FD 18.1 Werving projectleider. Voorstel actiepunt afvoeren. Wij zijn van mening dat dit pas kan worden afgevoerd als de projectleider 
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woningbouwontwikkeling is aangenomen. Graag een update van de wethouder. 
 
FD 18.4 Opkoopbescherming en zelfbewoningsplicht. Dit actiepunt nog niet afvoeren. Pas als het helemaal is afgerond. Zie ook de motie. Graag 
een update van de wethouder. 
 
FD 18.5 forenzenbelasting. Afvoeren. Wij zouden graag van de wethouder de stand van zaken horen. 
 
FD 19 Provinciale weg Houthem en OV-overstappunt. Start uitvoering is voorzien na carnaval 2024. Stand van zaken? 
 
FD 28 Meerjaren Uitvoeringsprogramma Mobiliteitsplan. Overleg met provincie stond gepland op 5-3-24 – Graag de stand van zaken (Neerhem, 
Emmaberg etc.). 
 
FD 61 Mosaqua. Is dit achterhaald of is het College bereid – gezien de art 32 brief – om dit actief in te zetten? 
 
Voornemen verkoop strook snippergroen 
Wij zagen dat de gemeente voornemens is een strook snippergroen te verkopen aan een aanwonende. In het verleden hebben wij vaak aandacht 
gevraagd voor deze snippergroenstroken. Graag een update van de wethouder hoeveel snippergroen(stroken) er zijn in onze gemeente, hoeveel 
er verkocht kunnen worden en wat de geschatte opbrengsten zullen zijn. 
 

CDA 
 

Grazers (schapen en geiten) hellingen Plenkertstraat 
Op vragen van onze fractie, tijdens de commissievergadering Fysiek Domein november 2023, heeft u aangegeven dat de hellingen aan de 
Plenkertstraat zijn vrijgemaakt van opgaande beplanting, er in de winter rasters worden geplaats en in 2024 schapen en geiten zouden komen. 
Kunt u ons exact aangeven wanneer dit staat te gebeuren? 
 
Brug Emmalaan 
Op de gemeentelijke website staat dat de werkzaamheden van de nieuwe brug in de Emmalaan medio 2024 starten. Kunt u ons een concreet 
tijdspad aangeven van het waarschijnlijke moment van de start tot afronding? 
 
Terrein voormalige basisschool Houthem 
Tijdens de vorige commissievergadering, 16 januari 2024, vertelde wethouder Weerts dat hij diezelfde week nog een hopelijk afrondend gesprek 
zou hebben met Wonen Zuid. Dit om te kijken of zij de ontwikkeling daar op korte termijn op kunnen pakken. Kunt u ons vertellen wat uit dit 
gesprek is voortgekomen? 
 

 


